

## General Consent Form 2018-19

### 基本授权表格 2018-19

Alexander Academy believes in using a range of out of classroom environments and experiences to enhance our students' learning. This document is seeking your consent for your child to participate in three activity types, each with recommended parental consent. In brief they are:

亚利山大中学相信各类户外教学环境和体验可以提高学生的学习能力。该授权表格征求家长同意授权学生参加亚利山大中学的三类活动，分别为：

## Category A

### A类

- a) Off-site events in the local community occurring during school time.
- b) Lower risk environments
- c) **General consent** at enrollment

- a) 正常教学期间的校外活动.
- b) 此类活动环境基本安全.
- c) 在入学时需要基本授权。

## Category A Trips

### A类 远足/旅行

Off-site events in the local community occurring in school time with direct teacher supervision. Dates to be announced. These are including but not limited to:

正常教学期间的校外活动，由教师直接监督

- Practices for performing arts, music and sport
- Outside class lessons
- The Police Museum
- Vancouver Aquarium
- Stanly Park
- Vancouver Shoreline Clean up
- Educational Centers in and Around the lower mainland
- Vancouver Art Gallery
- Museum of Anthropology
- Skating Robson Square
- Theatre Performances

## Category B

### B 类

- a) Off-site events finishing after school with direct teacher supervision – Lower risk environments
- b) Lower risk environments
- c) **General consent** at enrollment

- a) 课堂教学之外的校外活动，由教师直接监督，此类活动环境基本安全
- b) 此类活动环境基本安全
- c) 在入学时需要基本授权。

## Category B Trips

### B 类远足/旅行

- Vancouver Food Bank
- Vancouver Dream Centre- Soup Kitchen (one Friday of every month)

I/We (parent name) \_\_\_\_\_ agree to the participation of (student name) \_\_\_\_\_ in **ALL lower risk category A and B** activities.

我/我们（父母名字）\_\_\_\_\_同意（学生名字）\_\_\_\_\_参加亚利山大中学 A 类和 B 类的所有活动。

## Category C

### C 类

- a) Off-site trips requiring waivers-occurring during and after school
- b) Higher risk environments
- c) **Waiver** required at least two weeks prior to trip

- a) 此类活动为校外活动，并且要求学生家长签署责任豁免书
- b) 此类活动环境会有较高风险
- c) 家长需要至少在活动前两周签署责任豁免书

## Category C Trips

### C 类活动

- Skiing Grouse Mountain and Cypress Mountain
- Indoor Rock Climbing
- Aquatic Activities
- Extreme Air Park

I / We (parent name) \_\_\_\_\_ agree to the participation of  
\_\_\_\_\_ in **higher risk category C events**, (which I have indicated  
above) while a student at Alexander Academy.

我/我们（父母名字）\_\_\_\_\_同意（学生名字）\_\_\_\_\_参加亚利山大中学 C 类  
的所有活动。

## Category D

### D 类

Unsanctioned school events must be approved by both parent(s) and custodian.

未经学校允许的活动需要得到家长和监护人的共同批准

I / We (parent name) \_\_\_\_\_ have provided Alexander Academy with up to date  
medical information in the application form and will make every endeavor to keep this  
information current.

我/我们（父母名字）\_\_\_\_\_已经提交最新的医疗保险信息，并将努力保持医疗信息及  
时更新。

**Name:** \_\_\_\_\_ **Signature:** \_\_\_\_\_

**Name:** \_\_\_\_\_ **Signature:** \_\_\_\_\_

**Date:** \_\_\_\_\_